

TUBE IN TUBE STERILIZER

套管杀菌机

用途

用于成品酱的加热和杀菌

优点

全不锈钢，配四层套管换热器，物料受内外两面对夹加热，采用本减压阀，韩国蒸汽调节阀，日本温度控制仪表，并配有不锈钢电气控制柜，加热温度可调，设低温回流系统

Applications

Used for heating and sterilization of finished products.

Characteristics

Adopts four layer cannula pipe heat exchanger, raw material is treated with heat from inside out, adopts Japanese pressure release valve and temp control meter and Korean Steam adjusted valve, stainless steel electric control ark. Heating temperature can be adjusted, also equipped the reflux system when temperature is low.



技术参数 Technical Parameter

设备规格 Model	处理量(kg/h) Capacity Kg/h	杀菌温度(°C) Sterilizing temperature	耗电量(kw) Power consumption	蒸汽耗量(kg/h) Steam consumption	耗水量20°C(kg/h) Water consumption	压缩空气耗量(kg/h) Compressed air consumption	安装尺寸 长×宽×高 Dimension
JD-SJ-1	1000	95	14.1	150	5000	0.1	7000×800×1000
JD-SJ-2	2000	95	19.2	300	10000	0.1	7000×1000×1000
JD-SJ-3	3000	95	33	450	15000	0.3	7000×1200×1200
JD-SJ-6	6000	95	64.5	900	42000	0.3	7000×1200×1800

TIN CAN WASHER

空罐洗罐机

用途

对易拉罐内腔及外表面自动进行喷淋杀菌，所以材料均为不锈钢。

特点

冲罐时先将罐经过翻转进入洗罐器，向侧下方经一根带多孔温水管喷冲，罐随之转动0.5米，已达到清洗目的，然后沿翻转罐器滑入夏艺术送链道。

Applications

It automatically jet sand sterilizes the internal and external surface of the cans. Washer is made of stainless steel.

Characteristics

During the washing of the pop cans, the cans will be turned upside down first, then they will pass through a porous pipe with hot water pumping out through the cans, meanwhile the cans will rotate half a meter to complete the cleaning process. Once the pop cans are cleaned, they will be transferred by the machine to the next stage.



技术参数 Technical Parameter

生产能力 Capacity	0-400cans/min
Application Scope	Various cans
重量: Weight	150kg
外形尺寸: Dimension	4000X500X2300mm

MONOBLOCK TYPE FILLING AND SEALING MACHINE

马口铁罐灌装封口一体机

用途

用于灌装冷、热态的各类酱料，如番茄酱，辣椒酱，各种水果酱等粘稠物料。

优点

该灌装封口一体机具有整体性强，占用空间位置合理，体积小，外形美观，整体运行平稳，灌装精确，调整方便等优点。活塞及活塞筒配合精密，经久耐磨。配备物料搅拌系统，三点液位控制，变频调速，进出罐保护，高低速自动调整，有罐灌装等多项自控设计。

Applications

Suitable for the filling of any types of cold and hot sauce, such as tomato paste, pepper paste and all kinds of fruit paste into tin type containers.

Characteristics

The machine combination is own of strong overall, occupied reasonable space, small in size, fine appearance, smooth operation without vibration, accurate filling, easy adjustment and so force. Cylinder piston and piston-edge working preciously and they are durably made for this specific purpose. Auxiliary material mixing system; 3 points liquid level control, frequency conversion and speed adjustment, protection of tins during the process, high speed and low speed automatic adjustment and self-control devices.



技术参数 Technical Parameter

灌装头数 Filling Head	12
封罐头数: Sealing Head	4
适用罐径: Can diameter	Φ52~99mm
适用高度: Can height	50~160mm
灌装容量: filling volume	70~850ml
生产能力: Capacity	80~200罐/分 (Tins/min)
电机功率: Power	5.5kw
重量: Weight	3500kg
外形尺寸: Dimension	2800x1600x1900mm